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بحث های بسیاری در اداره ی امور ورزش ما وجود دارد که معلوم نیست چه زمانی می خواهند دردهای تکراری را درمان و گره های کور را باز کنند و مسئولان فدراسیون های ورزشی کی می خواهند با این حقیقت تلخ آشنایی پیدا کنند 
و تسلیم استدلال و منطق شوند؟! بحثی که سال هاست در ورزش ما مطرح است اما هرگز به نتیجه نرسیده و راهکارهای اصولی دست پیدانکرده و برای حل مشکلات غافلگیرانه که منجر به عدم آمادگی برگزاری مسابقا ت لیگ 

می شود را نیافته است! متاسفانه نمی دانیم دلیل آن چیست و چرا کار به اینجا کشیده شده است؟! آیا مشکلات از وزارت ورزش وجوانان است؟ یا از بی برنامگی روسای فدراسیون ها و یا سپردن امور به غیرورزشی هاست؟! 
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خبر

»عضو کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا« 
هشدار داد؛

خطر اوج دوباره کرونا در زمستان
عضو کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا با اشاره به افزایش 
شیوع کرونا در صورت برگزاری دورهمی های خانوادگی و 
تجمعات، گفت: به محض اینکه مردم نسبت به رعایت 
پروتکل های بهداشتی بی خیال شوند، دوباره بیماری اوج 

خواهد گرفت.
اینکه در همه جای دنیا ثابت  با بیان  دکتر مینو محرز 
شده که عملکرد مردم در کنترل بیماری کووید۱۹ بسیار 
مهم است، گفت: درحال حاضر که مردم به خوبی رعایت 
و همراهی کرده اند، شرایط بیماری کمی بهتر شده است، 
اما اگر رعایتها مجددا کاهش یابد و تجمعات برگزار شود، با 
توجه به اینکه در آستانه زمستان هستیم، بیماری مجددا 
اوج می گیرد و در زمستان هم با سایر ویروس ها همراه شده 

و وضعیت دوباره وحشتناک می شود.
خطر اوج گیری دوباره کرونا در زمستان

وی با بیان اینکه در صورتی که مردم رعایت نکنند و برهمین 
بدتر  اوضاع  باشیم،  داشته  زمستانه  پیک  یک  اساس 
می شود، گفت: بنابراین عملکرد مردم بعد از این بسیار مهم 
است. این تجربه ای است که در اردیبهشت ماه هم داشتیم. 
عملکرد مردم می تواند نشان دهد که آیا می خواهند کووید۱۹ 
کنترل شده باشد و یا می خواهند بیماری مجدداً اوج بگیرد. 
پروتکل های  باید  شود،  کنترل  بیماری  می خواهند  اگر 
بهداشتی را رعایت کرده و اقداماتی را که بارها و بارها تاکید 
کرده ایم انجام دهند؛ یعنی ماسک بزنند، فاصله فیزیکی را 
رعایت کنند، تجمع نکنند، دست شان را مرتب بشویند و تا 

حد امکان از خانه بیرون نیایند.
محرز تأکید کرد: به محض اینکه مردم نسبت به رعایت 
قبل  حالت  به  و  شوند  بی خیال  بهداشتی  پروتکل های 

بازگردند، دوباره بیماری اوج خواهد گرفت.
کاهش موارد بستری کرونا در بیمارستان ها 

در  بستری  تعداد  حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  وی 
بیمارستان ها بسیار کاهش یافته است، گفت: البته هنوز 
به شرایط پایدار نرسیده ایم. اگر مردم رعایت نکنند ممکن 
است در زمستان یک پیک مجدد از بیماری داشته باشیم. 
در عین حال ثابت شده که بیشتر دورهمی ها باعث افزایش 
کرونا در خانواده شده است. با توجه به اینکه قدرت سرایت 
ویروس در جهشی که داشت، بیشتر شده بود، کافی است 
یک نفر در خانواده مبتلا شود تا سایر افراد هم مبتلا شوند. 
بنابراین دورهمی ها نباید برگزار شود. اگر ۹۷درصد مردم در 
یک جامعه درست ماسک بزنند، تجمعات و دورهمی ها 
هم کنترل شود و برگزار نشود، می توان بیماری را کنترل 
کرد و دیگر هم نیازی به تعطیلی مشاغل و... نخواهد بود. 
محرز با تاکید بر عدم برگزاری دورهمی در شب یلدا نیز 
اظهار کرد: در عید نوروز هم مردم به دیدن بزرگترها نرفتند 
و هر کس در خانه خودش ماند. در شب یلدا هم همین 
روند را پیش بگیرند تا سلامت بمانند. ثابت شده که بدترین 
همین  با  گرفتاری  است.  دورهمی  کرونا  برای  موضوع 
دروهمی ها شروع می شود و بیماری به سرعت شیوع و 
توسعه پیدا می کند. فعلاً مهمانی های خانوادگی، عروسی و 
عزا و... را کنار بگذاریم. در حال حاضر رعایت ها بیشتر شده 
و بیماری کمتر شده است، اما اگر مراقبت نکنیم دوباره روز 

از نو و روزی از نو.

کرونا در ایران

علی ربیعی- سخنگوی دولت در حالی روزگذشته، مقابله 
دنبال کردن  مردم،  معیشت  بر  تأکید  و  فقرمطلق  با 
سیاست های حمایتی، حمایت جدی از حوزه بهداشت و 
سلامت، پیش بینی وجود کرونا در سال آینده و لحاظ کردن 
)خرد،  اشتغال  از  حمایت  و  منظور  این  برای  بودجه 
بودجه۱۴۰۰  لایحه  ویژگی های  از  را  متوسط(  و  کوچک 
برشمرد و بیان کرد: لایحه بودجه۱۴۰۰ کل کشور مبتنی 
بر واقعیت های امروز و با نگاهی به آینده نزدیک بسته 
شده است، که در این راستا هر روزه نقدهای متفاوتی 
از سوی مسئولان جلوه گری می کند که با اظهارنظرهای 
جبهه  دو  این خصوص،  در  امر  کارشناسان  از  شماری 
متفاوت از عملکردها و پیش بینی ها در حال خودنمایی 
است: سخنانی که دولت بیان می کند و صحبت هایی 
که کارشناسان ذی ربط و مسئولان مجلس برآن منتقد 

هستند.
اعمال محدودیت های کرونایی  با  ابتدای سال جاری  از 
در فضای  از کسب وکارها  در دور جدیدی  قرارگرفتن  و 
مجازی و دورکاری های متناوب و کمرنگ شدن و حتی 
مفقودالاثری بسیاری از مشاغل و با تسلسل گرانی های 
و مایحتاج  اقلام  اکثریت  به دلایل متفاوت،  مکرر که 
امر،  این  در  کافی  نظارت  عدم  و  برگرفته  در  را  خانوار 
تنگ  و  گذرانِ سخت  به  خانوارها  از معیشت  شماری 
منتهی شده و اگرچه طرح هایی مبنی بر کم کردن فاصله 
حقوق و دستمزد کارگران با نرخ تورم در سال جاری از 
به دفعات مکرر  کارشناسان و مسئولان ذی ربط  سوی 
به  نهایی همچنان در چشم  بارگذاری شده و خروجی 
راهیِ تصمیم دولت است که از هفته گذشته تا کنون نیز 
اخباری مجدداً در دور تکرار از تریبون  های رسمی شنیده 
می شود که قابل دقت بوده و ضرورت نگرش در این دایره 

را خواستار است.
پیش از این، جمعی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
در نامه ای به رئیس سازمان برنامه و بودجه، خواستار 
تغییر در روش تعیین حقوق و دستمزد کارگران در بودجه 
و افزایش حقوق کارگران در هرسال ۲مرتبه شده بودند. 
افزایش حقوقی که با درنظرگرفتنِ دوبار درسال به افزایشِ 
هر۶ماه یک بار حقوقِ کارگران خواهد انجامید و درصورت 
بهبودنسبی  باعث  تقریبی  به طور  امر،  این  با  توافق 
البته  که  خواهدشد  کارگری  خانوار  اقتصاد  اوضاع  در 
افزایش  تا چه حد، برحسب  امر که  این  پشتیبانی در 
حقوق، افزایش مجدد در انواع و اقسام اجناس و کالاهای 
داخلی وجود نداشته باشد؛ موضوع اساسی و مهم در این 
راستا محسوب می شود که فراخور وقوع افزایش حقوق، 

لازم به رسیدگی خواهد بود.
در این زمینه، ولی اسماعیلی- نایب رئیس کمیسیون 
اجتماعی مجلس، روزدوشنبه از پیشنهاد نمایندگان به 
اساس  بر  در سال  کارگران  افزایش حقوق  درباره  دولت 
افزایش تورم خبر داد. وی با تأکید بر اینکه اگر دولت 
موضوع افزایش دوبار در سال حقوق کارگران و کارمندان 

را نپذیرد، نمایندگان مجلس طرحی را در این زمینه ارائه 
خواهند کرد، اظهارکرد: این موضوع فعلاً در حد کارشناسی 
و طرح اولیه است و باید با چکش کاری های لازم موضوع 

را قطعی کنیم.
اگرچه به گفتۀ اسماعیلی، تورم در کشور هفتگی و یا 
روزانه افزایش پیدا می کند و قیمت کالاهای اساسی روز 
به روز و یا حتی لحظه به لحظه صعودی می شود که 
این مهم و پرداختن به موضوعِ سفرۀ خانوار کارگری که 
هر روز کوچک و کوچک تر می شود، از موارد قابل لحاظ 
و پیگیری بوده که همچنان از رصد دولت به دور است 
و با توجه به درخواست های متفاوت در این زمینه که 
افزایش حقوق کارگران به میزان و طبق نرخ تورم و مطابق 
با قانون و ماده41 قانون کار صورت بگیرد نیز در هاله ای از 
عدم توجه باقی مانده و دولت به این درخواست قانونی و 

اجرای قانون عمل نکرده است.
در این میان، علی خدایی- نماینده کارگران در شورای عالی 
کار با ذکر این نکته که جامعه کارگری به بازبینی و ترمیم 
دستمزد در نیمه دوم سال اصرار می کند، اما موانعی بر 
به  ارجاع  با  دارد؛ معتقد است: دولت  راه ما وجود  سر 
ماده 41قانون کار می گوید: تعیین مزد فقط یک بار در 
سال امکان پذیر است، در حالی که از این ماده قانونی 

سوءبرداشت شده است.
و درحالی بند2 ماده 41 قانون کار می گوید: درهرصورت 
جسمی،  ویژگی  گرفتن  درنظر  -بدون  تعیین شده  مزد 
روحی و نوع کار محوله- باید به قدری باشد که حداقل 
زندگی را برای کارگران تأمین کند، که تفاوت آشکاری در 
خصوص سبد معیشتی و حداقل دستمزد وجود دارد که 
بی توجهی در این زمینه عواقب متأثری را به وجود آورده 
و هشدارها در این زمینه تأکید براین اصل دارد که باید 

شاهد پس زلزله های موجود در این رخداد بود!
در این اثنا پرداختن به این موضوع، رصد بیش از پیش 
را خواستار است: درحالی در سال جاری سبد معیشت 
خانوار 4میلیون و 940هزارتومان تعیین شده که تفاوت 
حداقل دستمزد و سبد معیشتی در وهله ابتدایی گواهِ 
نادیده انگاری این قشر در جامعه کنونی است که نماینده 
کارگران در شورای عالی کار، این مهم را بی اعتنایی دولت 
و  می کند  ذکر  کارگران  دستمزد  بازنگری  درخواست  به 

بازنگری در دستمزد99 را متقاضی است. 

در این مجرا و از زاویه ای دیگر، کیومرث سرمدی- عضو 
کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی، می گوید: 
دخالت های دولت مانع افزایش حقوق کارگران متناسب 
با نرخ تورم است. وی با بیان این امر که دولت همواره با 
دخالت های بی جا و بی مورد مانع افزایش حقوق کارگران 
متناسب با نرخ تورم شده است و بنابراین همین مسأله 
مانع جدی بر سرِ راه افزایش حقوق کارگران به رقم واقعی 
بوده است، معتقد است: همین موضوع موجب شده تا 

سطح رفاه و معیشت  کارگران روزبه روز تنزل کند.
و در حالی علی بابایی کارنامی- رئیس فراکسیون کارگری 
مجلس شورای اسلامی با تأکید بر این اصل که حقوق 
کارگران با دخالت دولت، عادلانه افرایش پیدا نکرد، از 
رایزنی با شورای عالی حقوق و دستمزد خبرداد تا جلسه 
این شورا به منظور افزایش دوباره حقوق کارگران درسال 
جاری، با تشکیل فوری جلسات آن، محقق شود که وی 
روزگذشته با ذکر این موضوع که درست است در بودجه 
خیلی نمی شود بر روی حقوق کارگری بحث کرد و شورای 
عالی کار برای موضوع باید تصمیم بگیرد اما وظیفه ما 
است که شرایط را گوشزد کنیم؛ از پیشنهاد افزایش حقوق 

۴۰درصدی کارگران از سوی مجلس به دولت خبر داد.
شورای  مجلس  کارگری  فراکسیون  رئیس  گفتۀ  به 
اسلامی، توقع جامعه کارگری این است که دولت مسیر 
بودجه اش را از مسیر تولید عبور دهد و امنیت شغلی 
کارگران را در نظر بگیرد و بنابراین باید به این امر اهتمام 

ورزید.
و این موضوعات و موارد مطرح درحالی از دغدغه های 
همیشه و پررنگ تر در بازه زمانی فعلی محسوب می شود 
که درکنارِ موضوع بیکاریِ اکثریت قشر کارگر فصلی و 
ساعتی در بحبوحه کرونا، گرانی اکثریت انواع و اقسام 
اجتماع  در  مضاعف  رنج  گذشته،  ماه های  در  کالاها 
فعلی به شمار می آید و نپرداختن به این معضل که در 
حال حاضر به دغدغه جمعی تبدیل شده و همچنان از 
تیررس دولت، بیرون است را می توان یکی از مهمترین 
آسیب های اجتماعی در برهه فعلی یاد کرد که به نگرش 
جدی از سوی دولتمردان نیازمند است و باید منتظر بود 
و دید، خروجیِ این مسیر برای برون رفت از شرایط سخت 
اقتصادی برای قشر کارگر جامعه با چه طرح های قابل 

اجرا، مورد تنظیم و تصویب قرار می گیرد!

خبر اول

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

نادیده انگاری کارگران در طرح های بودجه ای!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید سیدرضا سهیلی بجارپس  را گرامی می دارد

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه

کیومرث سرمدی- عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی، می گوید: دخالت های دولت مانع افزایش حقوق کارگران متناسب با نرخ 
تورم است. وی با بیان این امر که دولت همواره با دخالت های بی جا و بی مورد مانع افزایش حقوق کارگران متناسب با نرخ تورم شده است و 
بنابراین همین مسأله مانع جدی بر سرِ راه افزایش حقوق کارگران به رقم واقعی بوده است، معتقد است: همین موضوع موجب شده تا سطح 

رفاه و معیشت  کارگران روزبه روز تنزل کند.
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جامعه

خطر تعلیق شطرنج
 وجود دارد!

گزارش  كه  از شب گذشته 
مختصرى از جلسه فيده در 
باره ایران را خواندم و تذکر 
دادم که امکان تعلیق ایران 
وجود دارد برخى از دوستان 
مباحثى را مطرح نمودند كه 
هرچند مطلقا دوست ندارم 
وارد اين مباحث شوم ولى 

توضيحاتى را ضرورى ديدم:
شطرنج ما در شرايط بسيار بدى قرار گرفته كه ناشى از  
مشكلات مديريتى در چند سال اخير از يكطرف،  كينه 
توزى آشكار استادبزرگ نايجل شورت كه با فرصت طلبى 
در انتخابات فيده در حالى كه يكى دو راى بيشتر نداشت 
به نفع اركادى دووركوويچ كنار كشيد و نايب رئیسی فيده 
را پاداش گرفت، از طرف ديگر و دخالت بسيار غيرمعمول 
معاون وزارت ورزش در امور فدراسيون، به حدى كه يكى 
از كانديداها همه جا مى گفت»من گزینه اصلی...« البته 
تا زمانى كه بودجه فدراسيون و مخارج كذايى آن توسط 
وزارت تامين مى شود، تعيين نماينده بازيكنان، مربيان ، 
باشگاه ها، داوران و... بر عهده شخص معاون وزير است و 
هيچكدام انتخابى نيست اين وضع ادامه خواهد داشت. 
و از همه بدتر برخى ظاهرا تيغ به دست و زبان چرب، 
تعدادى هم كه به اميد موفقيت كانديداى مورد نظر خود 
هيزم بيار آتش همه و همه دست به دست هم داده اند تا 

ريشه شطرنج را بخشكانند.
اما براى اطلاع شما عزيزان:

زمانى كه نايجل شورت به همراه مالكولم پين تقاضاى 
تعليق شطرنج ايران را به طور رسمى در سايت فيده قرار 
داد، كسى آن را جدى نگرفت، اما پس از مصاحبه او با 
بى بى سى و... معلوم شد كه او در اين مورد رايزنى هاى 
اما  است،  تعليق قطعى  قول خودش  به  و  كرده  زيادى 
تلاش هاى برخى از دوستان ازجمله نايب رييس افتخارى 
فيده و رايزنى هاى سفير محترم كشورمان در مسكو با 
آقاى آكادى دورو كوويچ و... تا حدودى خوش بينى هايى 

ايجاد كرد.
واقعيت اين است كه جلسه ديروز برنده نداشته است. 
همان طور كه ديروز هم اشاره كردم آركادى به جاى اين 
كه طرح نايجل را به راي بگذارد، ايده خود را به اعضا قبولاند  
پس فعلا خبرى از تعليق نيست و ايران برنده اما داستان 

همين جا تمام نمى شود :
بزرگ  استاد  خوب  حمايت  با  اركادى  پيشنهاد  گرچه 
كواتلى قائم مقام فيده و ديگر دوستان راى آورد، همين 
مصوبه در صورت اهمال و بى سياستى و... مى تواند به 
فاجعه منجر شود، چرا كه در اين مصوبه همان طور كه 
اند بر ضرورت  از دوستان به درستى اشاره كرده  برخى 
رعايت كامل مفاد المپيك بخصوص اجتناب از بايكوت 
و لزوم بازى با همه كشورها و عدم جبهه گيرى سياسى 
حتى در پايگاه هاى خبرى رسمى فدراسيون تاكيد شده 
است و به همين دليل است كه نايجل شورت هم خود 

را برنده مى داند...
فدراسيون  انتخابات  ديگر  سال  دو  كه  نكنيم  فراموش 
جهانى است و رييس فيده به راى اروپايى ها و اعراب نياز 
دارد و مجبور است از قوانين  كميته بين المللى المپيك 
هم تبعيت كند. آقايان )و بانوان( محترم تيغ تيز تعليق را 

روى پوست خود حس كنيد!
براى نجات شطرنج از يك طرف به مديرى قوى و توانمند در 
راس فدراسيون و از طرف ديگر حمايت همه شطرنجبازان 
بين  داوران  و  بزرگ  استادان  مطرح،  اندركاران  دست  و 
المللى، مربيان، روساى هيات ها، پيشكسوتان )مقصود 
شطرنجى  مشخص  گذشته  كه  كه  واقعى  پيشكسوتان 

دارند( و روشن بينى مسئولان وزارت ورزش داريم.
با تيغ به روى هم كشيدن و زهر تلخ زبان و قلم و تهمت 
زدن كار از پيش نمى رود. به اميد اعتلاى شطرنج ايران...

دریچه

شورای اسلامی و شهرداری مشکین دشت طی پیامی درگذشت پاسدار 
سرافراز میدان جهاد و شهادت زنده یاد محمدزارعی فرمانده پیشین 
سپاه ناحیه امام رضا )ع( فردیس را ضمن عرض تسلیت، علو درجات 

برای عزیز سفر کرده و صبر و اجر برای بازماندگان مسئلت نمودند

»البرز« چه خبر؟

عزیزاله شهبازی در جلسه ستاد پیشگیری، هماهنگی 
و فرماندهی عملیات پاسخ به بحران استان و بازدید از 
مانور مدیریت بحران استان با بیان این مهم که البرز، 
استانی استراتژیک است و در بسیاری از حوزه ها در 
سطح ملی خدمات ارائه می دهد، گفت: این استان 
است  پایتخت  با  کشور  ۱۴استان  ارتباطی  شاهراه 
و نقاط حادثه خیز و راه ها به صورت مستمر پایش 

می شود.
نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: البرز در تمامی 
فصول سال نیازمند تدابیر ویژه ای است بنابراین همواره 
در حال برنامه ریزی برای پیش بینی، پیگیری و مقابله با 
بحران های احتمالی هستیم. وی ادامه داد: این استان 
شاهراه ارتباطی بین ۱۴استان کشور با پایتخت است از 
این رو همواره در این رابطه با حساسیت ویژه ای وارد 

عمل شده ایم. شهبازی با اشاره به اینکه این استان به 
واقع ایران کوچک است، گفت: کنترل و پایش راه های 
البرز برای کشور از اهمیت بالایی برخوردار است چراکه 
این استان به طور مثال در ۲۹آبان ماه سال جاری دو برابر 
تهران، تردد ورودی داشته و استان اول کشور هستیم 
و در ترددهای خروجی استان دوم کشور هستیم. وی 
افزود: محور کرج-چالوس و آزادراه تهران-کرج-قزوین از 
اهمیت بالاتری برخوردار هستند چراکه بیشترین تردد 
را دارند. استاندار البرز اضافه کرد: این استان در تمامی 
فصول سال نیازمند تدابیر ویژه ای است بنابراین همواره 
در حال برنامه ریزی برای پیش بینی، پیگیری و مقابله 
با بحران های احتمالی هستیم. وی گفت: با تمهیداتی 
با  مقابله  برای  البرز  استان  اکنون  اندیشیده شد،  که 
باران و  بحران های احتمالی به واسطه بارش برف و 
سایر بحران ها، آمادگی کامل دارد. شهبازی افزود: اکنون 
نیز مانوری برای بررسی میزان آمادگی و تجهیزات مورد 
نیاز برگزار شد. وی با بیان اینکه دستگاه های خدماتی 
همچون گاز نیز در آمادگی کامل بسر می برند، عنوان 
کرد: مدیران استان، پای کار و برخط هستند تا ایران 
کوچک را در مقابله با بحران های احتمالی مدیریت 
کنند. استاندار البرز گفت: نقاط حادثه خیر استان نیز 
را  لازم  تدابیر  بحران  احتمال  در صورت  و  رصد شده 

خواهیم داشت.

ابلاغ ارتقاء چهارباغ در اولویت طرح های توسعه ای 
کشور قرار گرفت 

نماینده عالی دولت در استان البرز همچنین از ابلاغ 
ارتقاء چهارباغ به شهرستان خبر داد و گفت: چهارباغ 
و  رفاه  مسیر  در  مستقل  برنامه  و  اعتبارات  ابلاغ  با 
رضایتمندی جمعیت 90 هزار نفری این شهرستان با 

سرعت حرکت خواهد کرد.
شهبازی با اعلام این خبر و قدردانی از همراهی نماینده 
مردم ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان در این مسیر، افزود: 
نشست  ثمر  به  ها  پیگیری  که  دارد  خرسندی  جای 
ارتقا  از تصویب طرح  و توانستیم ظرف 10 روز پس 
را  مهم  امر  این  ابلاغ  شهرستان،  به  چهارباغ  بخش 
دریافت کنیم. وی با اشاره به پیگیری ها و مکاتبات 
داد: طی 2سال  ادامه  این خصوص،  در  صورت گرفته 
گذشته با احصا شرایط حاکم و همچنین لزوم توجه و 
امکانات و اعتبارات مستقل جهت توسعه آن منطقه، 
پیگیری ویژه ای در راستای تحقق ارتقا چهارباغ صورت 
با  ارتقا چهارباغ  ابلاغ  اینکه  بیان  با  گرفت. شهبازی 
پیگیری صورت گرفته، در اولویت طرح های توسعه 
ای کشور قرار گرفت، گفت: خرسندیم که این بار نیز 
مقامات ملی و به ویژه معاون اول رئیس جمهور و 
وزیر کشور به مطالبات توسعه ای البرز و پیگیری های 
نماینده دولت در استان پاسخ مثبت داده اند و ارتقای 
چهار باغ و اضافه شدن یک شهرستان دیگر به البرز 
ابلاغ شد. وی افزود: بر این اساس پیشنهاد شد که 
شهرستان چهارباغ شامل دو بخش مرکزی و رامجین 
خسروی،  آباد  عرب  چهاردانگه،  شامل  ۴دهستان  و 
رامجین و اغلان تپه تشکیل شود. شهبازی گفت: به 
طور قطع با ابلاغ این مصوبه مهم، شهرستان چهارباغ 
مستقل  اداری  چارت  البرز  دیگر  ۶شهرستان  همانند 
و اعتبارات ویژه جهت ارتقای زیرساخت ها را خواهد 
داشت و می توان برای مناطق آسیب پذیری همچون 
ملک آباد و مهدی آباد در این شهرستان، برنامه متمرکز 
و ویژه ای را در دستور کار قرار داد. وی عنوان کرد: این 
نوید را به مردم چهارباغ می دهیم که پس از مدت ها 

پیگیری، مطالبه آن محقق شد.

»استاندار« :نقاط حادثه خیز راه های البرز به صورت مستمر پایش می شود 

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار البرز گفت: 
در استان برابر یک هزار و ۳۵۲میلیارد تومان تسهیلات 

کرونا دریافت کردیم.
جهانگیر شاهمرادی صبح سه شنبه در استانداری البرز 
ضمن تأکید بر اهمیت ارتباط با بخش های تولیدی 
اظهار کرد: در راستا طی پنج سال گذشته اقدام مؤثری 
البرز انجام شده است، از جمله اینکه تخصیص  در 
بیش از ۲هزار هکتار زمین برای حوزه صنعت دنبال 
شد و از بعد تأمین زیرساخت های فیزیکی نیز ۲۰۰ یتر 
بر ثانیه از سهمیه سدهای استان را برای بخش صنعت 
دریافت کرده ایم. وی در خصوص پرداخت تسهیلات 
به فعالان حوزه صنعت البرز نیز توضیح داد: در این 
خصوص حدود دو سال و نیم است که رتبه نخست 
کشور در پرداخت تسهیلات به البرز اختصاص دارد؛ 
باید تلاش کنیم رتبه صنعتی استان در سطح کشور 
که حدود هفتم تا هشتم است را بهبود دهیم. معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استاندار البرز ضمن اشاره 

بازرگانی  اتاق های  بخش خصوصی  عصاره  اینکه  بر 
است، گفت: باید به دنبال این باشیم که نقش اتاق 
بازرگانی در نظام تصمیم سازی اقتصادی را تقویت 
کنیم. شاهمرادی در خصوص تسهیلات تخصیصی به 
استان البرز در بحث بیماری کرونا عنوان کرد: ما در 
استان برابر یک هزار و ۳۵۲ میلیارد تومان تسهیلات 

کرونا دریافت کردیم.

بنگاه های اقتصادی به طور میانگین حدود ۱۱میلیون 
ریال تسهیلات گرفتند

البرز حدود ۳۵۲میلیارد  در  امروز  تا  کرد:  تأکید  وی 
کرونا  این تسهیلات  دریافت  برای  درخواست  تومان 
پرداخت  به  موفق  تاکنون  مبلغ  این  از  که  داشتیم 
۱۹۴میلیارد تومان شده ایم که عمده مبلغ پرداختی 
این تسهیلات به ۱۷هزار و ۶۹۱بنگاه اقتصادی عمدتاً 
واحد صنفی تخصیص داده شده است، یعنی میانگین 
بر ۱۰میلیون  بالغ  لیست  این  از  اقتصادی  بنگاه  هر 

معاون  کرد.  دریافت  تسهیلات  تومان  ۹۶۰هزار  و 
هماهنگی امور اقتصادی استاندار البرز ضمن تأکید 
بر اینکه از رقم تخصیصی تسهیلات کرونایی استان 
البرز حدود ۹۰۰میلیارد تومان باقی مانده، توضیح داد: 
باید چارچوبی برای دریافت این تسهیلات منظور شده 

تعریف شود.

صادرات ۵۹۷میلیون دلاری البرز

وی در بخش دیگری با بیان اینکه رقم صادرات استان 
البرز در سال جاری تا کنون به حدود ۵۹۷میلیون دلار 
گذشته  سال  طول  در  رقم  این  گفت:  است،  رسیده 
۵۳۶میلیون دلار بوده است، به عبارتی امسال با رشد 
۷۵درصدی در بحث صادرات استان مواجهه شده ایم. 
شاهمرادی با بیان اینکه نباید خودتحریمی را اشتباهی 
تفسیر کرد، توضیح داد: در استان بر اساس قانون پیگیر 
انجام امور مرتبط با بخش های تولیدی و صنعتی در 

سطح دستگاه های اجرایی هستیم.

»معاون استاندار البرز« خبر داد:

اعطای بیش از ۱۳۰۰میلیارد تومان تسهیلات کرونا در البرز

طرح  اجرای  در  کرد:  اعلام  البرز  راه  پلیس  رئیس 
فاصله گذاری اجتماعی و محدودیت کرونایی، چهار هزار 
و ۱۵۶راننده متخلف در این استان بین ۵۱۰هزار تا یک 
میلیون تومان جریمه شدند. سرهنگ رضا گودرزی اظهار 
کرد: از مجموع این افراد ۵۸۰راننده جریمه یک میلیون 
تومانی برای آنان منظور شد. وی اضافه کرد: ۶۶۶ راننده 
متخلف  از طریق دوربین های ثبت تخلف شناسایی 
و جریمه شدند و مابقی توسط ماموران انتظامی برگه 
کرد:  خاطرنشان  گودرزی  شد.  تسلیم  آنان  به  جریمه 

ماموران پلیس راه و انتظامی از یکم آذرماه تا کنون در 
۲۴نقطه از محورهای ورودی و خروجی استان البرز برای 
اجرای طرح محدودیت های کرونایی مستقر شده و از 
ورود ۱۰هزار و ۴۷۴خودرو با پلاک غیربومی به استان 
به  البرز جلوگیری کرده اند. وی گفت: طی ماه جاری 
۱۳هزار و ۵۶۷راننده متخلف تذکر داده شد. رئیس پلیس 
راه البرز افزود: طرح فاصله گذاری اجتماعی و ممنوعیت 
خودروهای غیربومی با هدف قطع زنجیره انتقال بیماری 
با تصویب  البرز  از اول آذر ماه جاری در استان  کرونا 

ستاد ملی کرونا اجرایی شده و همچنان ادامه دارد. وی 
خاطرنشان کرد: مسیرهای اصلی ورودی و خروجی البرز 
در اجرای این طرح شناسایی شده و اجازه ورود هیچ 
خودرو غیربومی به شهرها و روستاهای این استان داده 
نمی شود. گودرزی افزود: نحوه شناسایی افراد ساکن و 
بومی با استفاده از کارت ملی، پلاک خودرو و آدرس 
بیمه نامه خودرو بود. رئیس پلیس راه البرز یادآور شد: 
در اجرای این طرح تلاش شد تا با حذف ترددهای غیر 

ضروری از شیوع بیماری ویروسی کرونا جلوگیری شود.

چهارهزار راننده در محدودیت های کرونایی البرز جریمه شدند

سیدکاظم مرتضوی 

 پیشکسوت شطرنج
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »یادگار فتاحی«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

محیط زیست

بودجه سال آینده مقابله با گرد و غبار چه قدر است؟

»بضاعتی پور«:

در بارش اخیر هیچ آسیبی به درختان کرج وارد نشد

مدیر کارگروه ملی مقابله با پدیده گرد و غبار کشور گفت: در 
لایحه بودجه سال ۱۴۰۰ به صورت مستقیم به بودجه مقابله با 
پدیده گرد و غبار اشاره نشده است اما پیش بینی می شود که 

این بودجه تقریبا مشابه بودجه سال ۱۳۹۹ باشد.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی محمد طهماسبی ضمن اشاره 
به اینکه درحال رایزنی برای مشخص شدن بودجه مقابله با 
پدیده گرد و غبار در کشور هستیم، اظهار کرد: به دلیل آنکه 
بودجه مقابله با گرد و غبار به صورت منابع ارزی از صندوق 
توسعه ملی تامین می شود، در لایحه بودجه سال ۱۴۰۰ به طور 

مستقیم به آن اشاره نشده است.
وی با بیان اینکه برداشت از صندوق توسعه ملی باید با مجوز 
مقام معظم رهبری باشد، تصریح کرد: از این رو پس از مشخص 
از  برداشت  مجوز  جمهوری  رئیس  بودجه  این  مبلغ  شدن 
صندوق توسعه ملی را از رهبری خواهد گرفت و پس از آن 
مبلغ بودجه گرد و غبار برای تصویب و ابلاغ به مجلس شورای 

اسلامی خواهد رفت.
مدیر کارگروه ملی مقابله با پدیده گرد و غبار کشور با اشاره به 
اینکه وسعت کانون های داخلی گرد و غبار حدود ۳۴.۶ میلیون 
هکتار است، گفت: ما مطالعه ای روی کانون های گرد و غبار در 
خارج از کشور که غبار آن ها به سمت ایران حرکت می کند نیز 
انجام داده ایم و بر اساس آن وسعت این کانون ها ۳۳۰ میلیون 

هکتار برآورد شده است.

به گفته وی این کانون های گرد و غبار خارجی به طور میانگین 
سالانه ۱۵۰ میلیون تن غبارخیزی دارند که بخش هایی از آن نیز 

وارد کشور ما می شود.
طهماسبی در پایان تصریح کرد: طی سال ۹۹ بودجه مقابله با 
پدیده گرد و غبار ۲۰ میلیون یورو بود و به نظر می رسد که طی 
سال آینده نیز تقریبا مشابه این مبلغ به کارگروه ملی مقابله با 

پدیده گرد و غبار اختصاص یابد.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
گفت: در پی بارش اخیر برف هیچ آسیبی به درختان شهر کرج 

وارد نشده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، پیمان بضاعتی پور با اشاره به اتمام 
عملیات برف تکانی درختان سطح شهر، اظهار کرد: عملیات برف 
تکانی درختان سطح شهر از ساعات اولیه آغاز بارش برف شروع 

و در چند مرحله انجام شد.
وی با بیان اینکه در این عملیات بیشتر تمرکز روی درختان 
پهن برگی بود که خزان نکرده اند، افزود: چون احتمال آسیب 
یا سقوط درختانی که خزان نکرده و برف بر روی شاخه و برگ 
هایشان نشسته زیاد است، برف تکانی این درختان را اولویت 

قرار دادیم.
رئیس سازمان سیما، منظرو فضای سبز شهری شهرداری کرج 
توضیح داد: بر این اساس عملیات برف تکانی درختان »توت 
کاکوزا« و »اقاقیای پیوندی« کاشته شده در سطح شهر در چند 

نوبت انجام شد.
بضاعتی پور اضافه کرد: در مرحله بعد عملیات برف تکانی 
درختان سوزنی برگ مثل سرو نقره ای و کاج هم انجام شد 
البته چون این درختان در فصل تابستان هرس شده بودند 

بارش برف مشکل ساز نشد.
وی در پاسخ به اینکه آیا درختچه ها هم برف تکانی شده 
اند توضیح داد: هیچ درختچه ای نیاز به برف تکانی ندارد و 

سنگینی برف به آن ها آسیبی وارد نمی کند.
رئیس سازمان سیما، منظرو فضای سبز شهری شهرداری کرج 
با اشاره به تمهیدات اندیشیده شده برای نگهداری درختان پالم 
)نخل( گفت: این درختان مختص مناطق گرمسیری هستند و 
دمای زیر صفر را نمی توانند تحمل کنند به همین اطراف آن ها 
را نایلون کشیده ایم تا سرمای هوا آسیبی به آن ها وارد نکند.

بضاعتی پور افزود: خوشبختانه با اقدامات صورت گرفته بارش 
اخیر برف هیچ آسیبی به درختان سطح شهر وارد نکرده است.

دولت

معاون توسعه و پایش اداره کل محیط زیست و توسعه 
پایدار شهرداری تهران با تأکید بر اینکه شناسایی منابع 
زیست  قانونی سازمان حفاظت محیط  آلاینده وظیفه 
است، تصریح کرد: این این اداره کل نیز در جهت حل این 
معضل، پروژه ای برای شناسایی علل بوی نامطبوع تهران 
شامل بررسی کانون های انتشار بو تعریف کرده است تا با 
انجام آزمایشات لازم میزان گازهای آلاینده اندازه گیری و 

راهکارهای لازم احصا و ارائه شوند.
اشاره  با  احمری  سعید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
به استشمام بوی نامطبوع تهران طی سه سال اخیر 
همزمان با فصل سرما گفت: در سال ۹۷ و برای اولین بار 
گستره وسیعی از شهر با بوی نامطبوعی روبه رو شد و با 
این ادعا که مانند موضوع بوی نامطبوع اطراف فرودگاه 
حضرت امام )ره(، عامل انتشار بو مجتمع دفع و پردازش 
آرادکوه است، انگشت اتهام به سمت شهرداری تهران 

نشانه گرفته شد.
وی افزود: در سال ۹۸ و زمانی که این بو برای پنج بار در 
ماه های آذر و دی استشمام شد، حساسیت ها بالا رفت و 
این سؤال پیش آمد که آیا این بو برای سلامت شهروندان 
خطرناک است؟ و اینکه منشاء آن دقیقاً کجاست؟ بر این 
اساس در خصوص بوی نامطبوع اطراف فرودگاه حضرت 
امام )ره( و بررسی تأثیر مجتمع آرادکوه بر آن، یک کارگروه 
استانی با محوریت سازمان حفاظت محیط زیست به 
عنوان مسئول مستقیم به نمایندگی از دولت تشکیل شد 
و نتایج حاصل از مطالعات این  کارگروه نشان داد که 
سهم شهرداری تهران در موضوع حداکثر ۲۵ درصد است.

احمری با اشاره به بررسی های صورت گرفته درباره بوی 
نامطبوع تهران توسط اداره کل محیط زیست و توسعه 
این  در  گزارش هایی   ۹۷ سال  همان  از  گفت:  پایدار 
خصوص تهیه شد که بر اساس آن ها گمانه زنی ها و 
سناریوهایی نیز پیش بینی و در سال ۹۸ که تعداد نقاط 
درگیر بیشتر شد، با همکاری نهادهای علمی و مراکز 
دانشگاهی، کاربرگ هایی برای شناسایی دقیق منشا بو و 
بررسی آن ها به لحاظ کمّی و کیفی، تدوین و نقشه های 

پراکنش انتشار بو ترسیم شد.
وی با بیان اینکه در نهایت، بررسی های مذکور نشان داد 

که احتمال آلودگی گستره وسیع کلان شهر تهران توسط 
مجتمع آرادکوه بسیار کم است، اظهارکرد: یکی دیگر از 
نتایج حاصل شده، شرایط خاص آب و هوایی در زمان 
انتشار بو مانند وارونگی دما، رطوبت بالا و آلودگی هواست.

معاون توسعه و پایش اداره کل محیط زیست و توسعه 
پایدار شهرداری تهران با استناد به گزارش های شرکت 
کنترل کیفیت هوای تهران مبنی بر بالا بودن میزان گوگرد 
و SO۲ در سطح شهر تهران در زمان انتشار بو گفت: این 
موضوع در سال گذشته به این گمانه زنی دامن زد که 
ممکن است یکی از عوامل انتشار بوی نامطبوع تهران، 
نیروگاه هایی باشند که از سوخت مازوت در آن ها استفاده 

می شود.
وی با بیان اینکه در سال جاری تا کنون در برخی از مناطق 
شهر، دو بار این بو احساس شده و نیاز به تشکیل یک 
کارگروه کارشناسی است، اظهارکرد: احتمالاً عوامل مختلف 
دیگری نیز در انتشار بوی نامطبوع تهران موثر هستند 
مانند مسیر فاضلاب و آب های سطحی که مسدود شده 
باشند یا با بارش و افزایش رواناب ها و در نتیجه افزایش 
جریان زه آب و فاضلاب، شدت بو در این مسیرها بیشتر 

می شود، مؤثرند.
احمری با اعلام اینکه در راستای حل این معضل، اداره 
کل محیط زیست و توسعه پایدار، پروژه ای برای شناسایی 
علل بوی نامطبوع تهران شامل بررسی کانون های انتشار 
بو تعریف کرده است تا با انجام آزمایشات مد نظر میزان 
گازهای آلاینده اندازه گیری شود و راهکارهای لازم احصا 

و ارائه شوند.
تهران،  شهرداری  آیا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
اندازه گیری خاصی از میزان بو انجام می دهد؟ گفت: بو، 
یک مسأله نسبتا جدید در دنیاست که ابزار سنجش آن 
شاید هنوز به طور مستقیم وجود نداشته باشد ولی امکان 
اندازه گیری گازهای آلاینده در هوا وجود دارد و به این 
منظور شهرداری تهران از طریق سازمان مدیریت بحران 
سنسورهای مورد نیاز را خریداری کرد و هنگام انتشار 
بو در سال گذشته چند بار به صورت آزمایشی آلاینده ها 
اندازه گیری شد که انتشار گازها به میزانی که برای سلامت 

انسان خطرناک باشد، در زمان آزمایش مشاهده نشد.

»شهرداری تهران«:

شناسایی منابع آلاینده وظیفه 
سازمان محیط زیست است

آقای رامین کیانی فرزند حسنعلی به نشانی متن سند : کرج ولد آباد ولد آباد بزرگ محل چمنی کوچه شهید شعبانی 
پلاک ۷ بدینوسیله به آقای رامین کیانی بدهکار پرونده کلاسه فوق که ابلاغ می گردد در خصوص پرونده اجرایی کلاسه 
۹۹۰۲۲۰۱، برابر گزارش مورخ 1399/8/5 کارشناس اموال منقول خودروی پرشیا به شماره انتظامی۳۸۳ و ۱۳ ایران ۲۱ به 
مبلغ 1/100/000/000 ریال ارزیابی گردیده. لذا چنانچه به مبلغ ارزیابی پلاک مذکور معترض می باشید ، اعتراض کتبی 
خود را ظرف مدت پنج روز از تاریخ ابلاغ این اخطاریه به ضميمه فیش بانکی دستمزد هیات کارشناسی به مبلغ 
15/000/000ریال به دفتر این اجرا تسلیم نمایید .ضمنا به اعتراضی که خارج از موعد یا فاقد فیش بانکی دستمزد 

کارشناسان تجدید نظر ترتیب اثر داده نخواهد شد. 99/779ف
مریم ایرانی بجندی - رئیس واحد اجرای ثبت کرج - از طرف تقوی

آقای عباسعلی آریافر مدیر تصفیه شرکت توسعه مدیران تابان افلاک ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده 
اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ آپارتمان مسکونی به مساحت 71/7 متر مربع قطعه ۵ تفکیکی به شماره 
۲۳۱۶۵ فرعی از ۱۵۱ اصلی مفروز از پلاک ۷۲۲۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد 
ثبت ۱۰۲۸۹۴۵ صفحه ۶۲جلد ۳۸۶۱ املاک به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت جابجائی مفقود گردیده و 
تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون 
ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک 
مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم 
تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند 

ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/780ف
عباسعلی شوش پاشا- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآرا

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۹۹۰۲۲۰۱

آگهی فقدان سند مالکیت
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Winter Is For Lovers آلبوم موسیقی فولک زمستان فصل عشاق است
اثری از خواننده و ترانه سرای پرافتخار، بن هارپر Ben Harper است. این 
هنرمند با سابقه  سه بار بردن جایزه گرمی، نامی معتبر در سبک های متنوع 
است. زمستان فصل عشاق است پانزدهمین آلبوم استودیویی این هنرمند 
است که با فاصله دو ساله نسبت به آلبوم هیچ بخششی در این سرزمین 
نیست No Mercy In This Land منتشر شد. این آلبوم موسیقی فاقد کلام 
حاصل تجربیات این هنرمند از سفر به شهرهای مختلف دنیا است. او در 
این آلبوم تک نوازی گیتار تلاش کرده است تا فضای موسیقایی و شهرسازی 
شهرهایی مختلف را به سادگی بازنمایی کند. این تلاش او را می تواند در 
قطعاتی که به نام هر شهر اختصاص داده شده است، شنید. حاصل تلاش 
این هنرمند در آلبوم Winter Is For Lovers خلق یک موسیقی لطیف و 
سیال است که ذهن شنونده را به پویایی در می آورد و او را در میان شهرهای 
 Ben Harper زیادی در نقاط مختلف دنیا به گردش در می آورد.  بن هارپر
)با نام کامل بنجامین چیس هارپر Benjamin Chase Harper( خواننده و 
ترانه سرا و چند نواز آمریکایی است. او متولد سال۱۹۶۹ است و از سال۱۹۷۲ 
)۲۳سالگی( وارد عرصه موسیقی شد. موسیقی او گستره زیادی از سبک ها 

مانند بلوز، فولک، سول، رگی، کانتری و راک را در بر می گیرد.

Winter Is For Lovers
::  بن هارپر ::

از جمله اتفاقات مهمی که در دنیای فیلم  در سال ۲۰۱۹ افتاد، رونمایی و انتشار 
فیلمی بر اساس سریال محبوب Breaking Bad با نام El Camino بود. البته این 
فیلم جزو فیلم های سینمایی محسوب نمی شود و در شبکه استریم نت فلیکس 
و با سرمایه گذاری همین شبکه هم انجام شد، اما تمامی المان های این فیلم 
مربوط به سریال »برکینگ بد« بود. جوری که کارگردان و نویسنده این فیلم در 

حقیقت نویسنده و کارگردان سریال برکینگ بد بود.
داستان این فیلم دقیقا از بعد پایان سریال برکینگ بد آغاز می شود و کارگردانی و 
نویسندگی آن به قدری جذاب و خوش ساخت است که بعد از انتظاری چندساله 

کاملا انتظارات را برآورده می کند. 
شاید فیلم به تنهایی نتواند خیلی ها را مجذوب خود کند اما اگر سریال را 
مشاهده کرده باشید، قطعا فیلم ال کامینو جزو بهترین فیلم های ۲۰۱۹ قرار 
می گیرد و با قرار دادن المان های آشنای بسیار جذب می تواند انتظارات تمامی 
طرفداران سریال برکینگ بد را برطرف کند و البته به خیلی از سوال های باقی مانده 
پاسخگو باشد. اگر که سریال برکینگ بد را مشاهده کرده اید، توصیه می کنیم که 
حتما ال کامینو را نیز تماشا کنید و این فیلم با بازی »آرون پال«، کارگردانی 
»وینکس گیلیگان« و همراهی کلی بازیگر و دست اندرکار ماهر توانست به یکی 

از بهترین فیلم های ۲۰۱۹ بدل شود.

ال کامینو: فیلم برکینگ بد
::   وینس گیلیگان  ::

کتاب والدین سمی نوشته سوزان فوروارد با ترجمه شیرین یزدانی منتشر شده 
است. این کتاب روش های کاربردی برای مقابله با رفتارهای مضر والدین و 

چگونگی حل مشکلات رفتاری آن ها را به خواننده معرفی می کند.
درباره کتاب والدین سمی

کتاب والدین سمی نوشته شده است تا حرف دل بیشتر آدم ها را بزند. این کتاب 
از آسیب هایی صحبت می کند که بسیاری از انسان ها هرگز به خودشان اجازه 
نمی دهند حتی درباره آن فکر کنند. ترس، احترام، اعتماد و باور خالصانه به والدین 
از مجموعه عواملی هستند که باعث می شوند ما به آسیب های احتمالی ناشی از 
تربیت نادرست خود توجه نکنیم. سوزان فوروارد در این کتاب چنین مسائلی را 
با خواننده مطرح می کند. او به مخاطب کمک می کند ریشه برخی از آسیب های 
روانی اش را پیدا کند و بعد از شناخت آن ها، راهی برای رد شدن از این آسیب ها 

پیدا کند.
خواندن کتاب والدین سمی را به چه کسانی پیشنهاد می کنیم

کتاب والدین سمی برای شماست اگر در دوران کودکی یا نوجوانی قربانی رفتارهای 
نادرست والدین تان بوده اید. برای شناخت آسیب هایی که دیده اید، نحوه برخورد با 
آنها و درمانشان، این کتاب را بخوانید. همچنین پیشنهاد دادن این کتاب به افرادی 

که احساس می کنید آسیب هایی از این جنس دیده اند، مفید است.

والدین سمی- سوزان فوروارد
::  ترجمه: شیرین یزدانی ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حمید سمندریان«

- استاد تئاتر و مترجم - را گرامی می دارد

جهان سینما

تجلیل از چادویک بوزمن فقید و وایولا دیویس
 در جوایز گاتهام

در مراسم تجلیل فیلمسازان مستقل که 
با اهدای جوایز گاتهام صورت می گیرد 
»پلنگ  بازیگر  بوزمن  چادویک  امسال 
سیاه« پس از مرگش تجلیل می شود و 
وایولا دیویس جایزه بهترین بازیگر زن را می گیرد.

انیمیشن »کرودز« بار دیگر در صدر فروش آمریکا 
»کرودها: یک عصر جدید« با اکران در ۲۲۰۵ 
سالن سینما بار دیگر عنوان پرفروش ترین 
فیلم هفته را از آن خود کرد. این انیمیشن 
کمدی که ادامه ای بر فیلم قبلی است تاکنون 

در مجموع ۲۰.۳ میلیون دلار فروش کرده است.

انیمیشن  برای  دیگر  جهانی  موفقیت  یک 
»خورده شده«

ساخته  شده«  »خورده  کوتاه  انیمیشن 
نشان  کسب  به  موفق  رضاپور،  محسن 
Distinction در بخش مسابقه  انیمیشن 

کوتاه جشنواره بین المللی »آتن« یونان شد.

رضا میرکریمی برای »نگهبان شب« فراخوان 
بازیگری داد

سیدرضا میرکریمی که قصد دارد ساخت 
فیلم سینمایی جدیدش با عنوان »نگهبان 
شب« را به زودی آغاز کند، برای انتخاب 

تعدادی از بازیگران فیلمش تست بازیگری 
می گیرد.

فیلمبرداری »زمستان بود« به پایان رسید
فیلمبرداری فیلم سینمایی »زمستان بود« 
به کارگردانی وحید پرشاد در تهران به پایان 
رسید.در این فیلم سینمایی تهیه آن را 
کامبیز بابایی و بهمن کامیار بر عهده دارند.

)ساب(  قسطی  سفر  طرح  می گوید:  گردشگری  معاون 
ویروس  را  کارت(  )سفر  تومانی سفر  وام ۲۰میلیون  و 

همه گیر کرونا متوقف کرده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، ولی تیموری درباره علت توقف 
این طرح ها توضیح داد: تأکید همه این طرح ها، تقویت 
سفرهای گروهی در داخل کشور بود که با همه گیری 
ویروس کرونا با سیاست های ستاد ملی مدیریت کرونا 
و شرایط کشور مغایرت پیدا کرد، در نتیجه آن طرح ها 
متوقف شدند وگرنه تعدادی از فعالان گردشگری آماده 

اجرای طرح سفر برنامه ریزی شده و آسان )ساب( بودند.
و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزارت  طرح  »ساب«، 
صنایع دستی است که نخستین بار در دی ماه۹۷ معاون 
گردشگری همین وزارتخانه آن، را با عنوان »سفر ارزان« 
در رادیو معرفی کرد. اما به فاصله کمی توضیحاتش را 
این طور اصلاح کرد: این طرح به معنای ارزان سازی سفر 
نیست. دفاتر مسافرتی با یکی دو بانک صحبت کرده اند 
تا مسافر مجبور نباشد تمام هزینه را یک جا پرداخت کند.

انگیزه اجرای این طرح، تغییر سلیقه مردم بود. تیموری 
می گفت: مردم ما فقیر نیستند. نمی توانیم بگوییم مردم 
این  واقعیت  پارک می خوابند.  داخل  ندارند  پول  چون 
نیست. مردم ایران بیشتر تمایل دارند آزاد و بدون تور 
و آژانس سفر کنند. ما می خواهیم فرهنگ سفر را عوض 

کنیم. چادرخوابی از بی برنامگی اتفاق می افتد.
طرح ساب یا همان »سفرهای آسان و برنامه ریزی شده« 
و به عبارتی دیگر سفر قسطی،  قرار بود اوایل سال ۱۳۹۸ 
اجرا شود، اما تا امروز از آن خبری نشده است. حالا هم 
معاون گردشگری، علت مسکوت ماندن آن را همه گیری 

ویروس کرونا اعلام کرده است.
اما درباره وام ۲۰میلیون تومانی سفر، خبر توافق آن را 
داد.  در مهرماه  اتومبیلرانی  و  رئیس کانون جهانگردی 
درست زمانی که ویروس کرونا در ایران شدت گرفته بود 

و روزانه، جان بیش از ۲۰۰انسان را می گرفت.
حسین اربابی ـ مدیرعامل کانون جهانگردی و اتومبیلرانی 
)وابسته به وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی( از عنوان »سفر کارت« برای این وام استفاده کرده 
و گفته بود: این طرح به نوعی وام قرض الحسنه محسوب 
می شود که دارندگان آن می توانند ظرف ۱۵۰روز )پنج ماه( 
تا سقف ۲۰میلیون تومان از مزایایِ سفرکارت و امکانات 
پروتکل های  تمام  که  گردشگری  رسمی  تأسیسات 
بهداشتی را رعایت می کنند، بهره مند شوند و با یک ماه 

تنفس، در ۱۸ماه نسبت به بازپرداخت آن اقدام کنند.
محمد بیگدلی- مدیرعامل بانک طرف قرارداد هم، انگیزۀ 
پرداخت وام ۲۰میلیون تومانی سفر را حمایت از مشاغل 

آسیب دیده در کرونا به ویژه گردشگری اعلام کرده بود.
وام ۲۰میلیون تومانی سفر یا »سفر کارت« که همزمان 
با اوج گیری کرونا رونمایی شد، انتقادها و واکنش های 
گذاشته شد.  بعد هم مسکوت  و  برانگیخت  را  زیادی 
اسفندیار  ریاست  زمان  در  پیش  ۱۴سال  که  طرحی 
رحیم مشایی بر سازمان میراث فرهنگی و گردشگری، با 
همین عنوان و با ایرادهای بسیار اجرا شده بود و هرگز 
از آن با عنوان طرح موفق گردشگری یاد نشد. هرچند، 
مدیرعامل کانون جهانگردی و اتومبیلرانی گفت که آن 
ایرادها را برطرف کرده اما پس از انتقادهایی که به این 
وام وارد شد، دیگر درباره جزئیات و حتی سرنوشت آن، 

توضیحی نداد.

گردشگری

سرانجام »سفر قسطی« و »وام ۲۰میلیونی سفر«
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »محراب شاهرخی« 
- پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

ورزشی

بحث های بسیاری در اداره ی امور ورزش ما وجود دارد که معلوم 
نیست چه زمانی می خواهند دردهای تکراری را درمان و گره های کور 
را باز کنند و مسئولان فدراسیون های ورزشی کی می خواهند با این 

حقیقت تلخ آشنایی پیدا کنند و تسلیم استدلال و منطق شوند؟!
هرگز  اما  است  مطرح  ورزش ما  در  سال هاست  که  بحثی 
به نتیجه نرسیده و راهکارهای اصولی دست پیدانکرده و برای 
برگزاری  به عدم آمادگی  منجر  که  غافلگیرانه  حل مشکلات 
مسابقا ت لیگ می شود را نیافته است! متاسفانه نمی دانیم دلیل 
آن چیست و چرا کار به اینجا کشیده شده است؟! آیا مشکلات از 
وزارت ورزش وجوانان است؟ یا از بی برنامگی روسای فدراسیون ها 

و یا سپردن امور به غیرورزشی هاست؟!
به راستی، ملاک انتخاب وزیر و معاونان این وزارت خانه چیست؟! 
صرف نظر از مشکلات اقتصادی، معیشتی و شیوع کرونا، ایجاد 
فضای سرشار از جنجال و هیاهو چیزی جز شکست فرهنگی 
در ورزش و جوانان ایران اسلامی است که نمونه های بسیاری 
در طول سال های گذشته به ویژه در همین هفته های آغازین 
برگزاری مسابقات لیگ برتر فوتبال شاهد آن بودیم که آخرینش، 
دیدار دو تیم »فولاد خوزستان« و »تراکتورسازی« مبین آن 
است که دست مریزاد دارد! درگیری هایی که به نیمکت ذخیره ها 
قرمز  کارت های  با  توقف بازی  با  تا  شد  منتج  وکادرفنی 

آقای اکبریان - داور این دیدار - رو به رو شوند!
از صاحب نظران که در سال های گذشته،  اعتقاد بسیاری  به 

اخلاق و فرهنگ و منش جوانمردی را در دستور کار خود 
داشتند، ورزش باید فراتر از یک پیروزی یا شکست مدنظر باشد.
آقایانی که به عنوان وزیر و معاون وزیر و... کاری به این سترگی 
را در اختیار گرفته اید، به نظرتان این ورزش، شایسته کشوری 

انقلابی و اسلامی است!؟
از  با شناخت کامل  که  دارد  به مدیرانی  نیاز  ما  ورزش  امروز 
سیاست و نظام حاکم، در عرصه های بین المللی قادر باشند، 
منزلت، اعتبار و حیثیت ورزش و شان والای جوانان کشورمان را 
بیش از پیش به جهانیان بشناسانند، لذا مدیری در اولویت قرار 

دارد که دارای چنین مشخصه هایی باشد.
و اما به نظر می رسد لجبازی سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال 
همه ی  آیا  دارد!  درازی  سر  ذوب آهن  باشگاه قدیمی  با 
تیم های شرکت کننده در  لیگ برتر باشگاه های کشور محکوم 
به این هستند که در هر شرایطی تحت امر سازمان لیگ و 

فدراسیون فوتبال باشند!؟
آیا ملاک قضاوت و تصمیم گیری سازمان لیگ، مصلحت اندیشی 
مهم  و  یکدیگر  از  جدا  کاملا  است  فلسفه ای  براساس  و 
به کرسی نشاندن حرف این سازمان خودشیفته است؟ آیا برای 
سازمان لیگ مهم نیست که تیمی با ۱۸ بازیکن مبتلا به کرونا و 
در اختیار نداشتن سه بازیکن جوان که در اردوی تیم ملی جوانان 
به سر می برند، مجبور به برگزاری مسابقه شود؟ انصاف است 
تیمی با این شرایط حاد و بحرانی باوجود تلاش مضاعفی که 
تنها توانسته است با ۱۴ بازیکن در ورزشگاه حضور پیدا کند، 

به امر سازمان لیگ به داور آویخته شود!؟ 
یعنی امر، امر سازمان لیگ است که یا باید با همین نفرات 
بازی کند یا نتیجه ی سه  صفر را بپذیرد! این اقدام ناعادلانه 
قائم  مدیریت  این  می کنید؟  نامگذاری  اجرای قانون  را 
کدام  با  و  اتاق فکر  کدام  در  بفرمایید  لطفا  نیست!؟  به فرد 
خردجمعی به چنین نتیجه ای دست پیدا کردید؟ که با وجود 
تیمی  سرمربی  و  مدیر عامل باشگاه  مکرر  درخواست های 

که بیشترین یاران اصلی اش را به علت ابتلا به کرونا و حضور 
در اردوی تیم ملی جوانان، در اختیار ندارد چنین برخوردی را 
اعمال کنید؟ جرات و شهامت داشته باشید و حقیقت را بیان 
کنید، اگر به جای ذوب آهن، استقلال یا پرسپولیس بود هم 
اینگونه رفتار می کردید؟ مسلما خیر، چون هردوتیم پایتخت 
هستند!   جوانان  و  ورزش  وزیر  شخص  تحت حمایت 
پرسش نخست صاحب این قلم از رئیس سازمان لیگ و دپارتمان 
یا همان کمیته داوران است. هرآنچه سازمان عریض وطویل 
لیگ بگوید، قانونی و واجب الاجرا است!؟ باید پذیرف قانونی 
که به دلخواه سازمان لیگ اجرا می شود بر پایه ی جو حاکم 
در کشوری که به تاکید صریح وزیر بهداشت ودرمان مبنی بر 
رعایت دستورالعمل های پروتکل های بهداشتی و اقدامات لازم 
برای پیشگیری و شیوع انتشار ویروس کرونا از طریق مبتلایان 
به افراد دیگر دارد نیست که همه روزه تعدادی از هموطنان 
عزیزمان را به کام مرگ می کشاند! سازمان لیگ به این مهم فکر 
کرده است که ابتلا به این ویروس بیشتر در بین ورزشکارانی بروز 
می کند که بایکدیگر تماس بدنی بیشتری دارند؟ در شرایطی که 
تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان با بیماران پرشمار کرونایی مواجه 
بود که احتمالا ابتلای برخی از بازیکنانی که در بازی با تیم 
شهرخودرو در هاله ای از ابهام ماند، خیلی ضرورت داشت؟ و 
اگر این بازی لغو می شد و به وقت دیگری موکول می شد دنیا 
به آخر می رسید؟ این که نمایند ه ی فدراسیون هم با گفتن:»من 
تا  از داوران خواستار شروع مسابقه گردد  مامورم و معذور« 
اجرا و مشکل  بنشیند، عدالت  به کرسی  حرف سازمان لیگ 
مسابقات لیگ برتر حل می شود؟ اینکه چه برسر ذوب آهن و 
دیگر تیم ها می آید اصلا برای سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال 
مهم است؟ یا آن ها تنها به برگزاری مسابقات به هر قیمتی 
می اندیشند!؟  پرسش بعدی از کمیته داوران فدراسیون است 
شرایط  و  داشته  چینش داوران  در  ناشیانه  عملکردی  که 
مسابقات حساس را در نظر نمی گیرد که نهایتا باعث جار و 
جنجال می شود! مسئول محترم کمیته داوران! لطفا با خودت 
صادق باش و اذعان کن از هفته آغازین مسابقات لیگ چندبار 
تیم ها از ناحیه ی اشتباهات داوری متحمل آسیب و تا چه اندازه 
باعث  رشد اعتراضات مربیان و باشگاه های مطرح کشور شده اند؟

آیا به نظرات کارشناسان داوری اهمیتی قائل می شوید؟  اگر 

برای نظرات آن ها ارزش می گذارید چرا به صدای اعتراض مربیان 
نسبت به داوری های پر انتقاد برخی از آن ها گوش فرا نمی دهید 
و درصدد چینش منطقی تر نیستید؟ و چرا حاضر به پاسخ گویی 
نمی شوید؟ شاید هم نخواسته اید به نظرات کارشناسان وقعی 
بی تفاوت نگری های کمیته داوران فدراسیون  بگذارید! همین 
سبب گردیده است تا روز به روز کیفیت و شادابی و طراوت 
و  برخوردها  و  بداخلاقی  درعوض  و  یابد  کاهش  بازی ها 
اعتراض ها افزایش پیدا کند و شاهد حرکات بدآموز بازیکنان و 
مربیانی باشیم که باید الگوی مناسب اخلاقی برای نوجوانان و 

آیندگان در عرصه ورزش باشند.
جان کلام در این پرسش آخری است:

برگزاری  نیست  بهتر  سلطانی فر،  آقای  وزیر ،  جناب 
رشته های مختلف  در  باشگاه های کشور  مسابقات لیگ برتر 
ورزشی را با شرایط کنونی و وضعیت  بحران اقتصادی و درگیری 
با ویروس کشنده کرونا که عالمگیر شده است، برنامه ریزی کنید؟ 
لطفا بفرمایید کدام فرهنگ سازی در ورزش صورت گرفته 

است؟ وبرای جوانان کدام قدم مثبتی برداشته شده است؟
به نظر می آید وقت آن رسیده است که منطقی تر به اطراف 
خود نگاه کنید و وضعیت ورزش در شرایط کنونی کشور را در 
نظر بگیرید و به دنبال راهکار اساسی باشید و با ماجراهای 
پشت پرده ای که موجبات نارضایتی مدیران باشگاه های کشور 
و اکثریت  قریب به اتفاق مربیان را فراهم ساخته، سنجیده و 

جدی تر برخورد کنید.

داستان جلد

دردهای تکراری، گره های ناگشودنی؛

قانون برای همه ی تیم ها یکسان است!؟

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

اداره کل ورزش و جوانان استان البرز در نظر دارد اجاره اماکن ورزشی دولتی موجود در سطح استان البرز را به شرح ذیل  از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده ، با بهره گیری 
از سامانه تدارکات الکترو نیکی دولت )Setadiran.ir(  به صورت الکترونیکی واگذار نماید. 

زمان انتشار در سایت : 99/09/23 - مهلت دریافت اسناد مزایده : 99/09/23   لغایت  99/09/27   تا پایان وقت اداری - تاریخ بازدید : 99/09/24  تا پایان وقت اداری 

آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت :  99/10/09  تا پایان وقت اداری - زمان بازگشایی :  99/10/10  ساعت 9 - زمان اعلام به برنده : 99/10/10  ساعت 11

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است :
1. برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه 
مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده ) در صورت وجود هزینه 
مربوطه( ، پرداخت تضمین شرکت در مزایده  )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و 
اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد .

2. کلیه اطلاعات مورد اجاره شامل مشخصات ، شرایط و نحوه اجاره در برد 
اعلان عمومی سامانه مزایده ، قابل مشاهده ، بررسی و انتخاب می باشد.

3. علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی 
الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند :

مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه : 41934 - 021

 ) www.setadiran.ir( اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استان ها ، در سایت سامانه
بخش » ثبت نام / پروفایل مزایده گر « موجود است. 

)alborz.msy.gov.ir (آدرس سایت اداره کل ورزش و جوانان استان البرز
شناسه آگهی 1057683
اداره کل ورزش و جوانان استان البرز

آگهی مزایده اجاره اماکن ورزشی دولتی در سطح استان البرز- نوبت اول

شرایط عمومی و توضیحات برگزاری مزایده دستگاه اجرایی

مبلغ ضمانتنامه شرکت در مزایده )ریال(مبلغ پایه اجاره یکساله )ریال(آدرسنام مکانردیف

180/000/0009.000.000کرج . محمدشهر زمین چمن مصنوعی شهدای محمدشهر1

180.000.0009.000.000کرج. حصارک بالا.میدان شهرداری.جنب مرکزبهداشت. مجموعه ایثارزمین چمن طبیعی ایثار حصارک2

144.000.0007.200.000کرج. حصارک بالا.میدان شهرداری.جنب مرکزبهداشت. مجموعه ایثارزمین چمن مصنوعی فوتبال کوچک ایثار حصارک3

64.800.0003.240.000اشتهارد.بلوار آیت اله خامنه ای.مجموعه ورزشی شهید ملامحمدیزمین چمن مصنوعی اشتهارد4

240.000.00012.000.000کرج.بین چهارراه مصباح وامام حسین .جنب مجموعه ورزشی کیانپورواحد تجاری کیانپور5

144.000.0007.200.000کرج.بلوار طالقانی شمالی.کوچه شهروز سالن استقلال6

360.000.00018.000.000 فردیس.شهرک 110.میدان عشاق الحسین،جنب استخر شهدای فردیس  استخر شهدای فردیس7

84.000.0004.200.000شهرک ارم .خیابان شقایق شرقی سالن شهدای ارمسالن ارم8

1.440.000.00072.000.000کمالشهر.خیابان بهشت سکینه.جنب پارک آزادگاناستخر کمالشهر 9



روزنامه

7
چهارشنبه 19 آذر 99 -  شماره  636

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »انوشیروان ارجمند«ورزشی
- هنرپیشه فقید سینما، تئاتر و تلویزیون - را گرامی می دارد

کاراته رسما از المپیک ۲۰۲۴ کنار گذاشته شد
پس از تصمیم سال گذشته کمیته اجرایی بازی های المپیک۲۰۲۴ پاریس، جدول 

رشته های حاضر در این رقابت ها منتشر شد و باوجود تلاش فدراسیون جهانی 
کاراته، رشته کاراته از المپیک پاریس کنار گذاشته شد.کاراته برای نخستین بار 

قرار است در المپیک توکیو حضور داشته باشد اما کمیته اجرایی المپیک 
پاریس حاضرنشد این رشته برای دومین مرتبه در المپیک۲۰۲۴ حاضرشود.

طلسم ستاره تیم ملی زنان آمریکا در اسپرز شکست
»الکس مورگان« ستاره آمریکایی تیم فوتبال زنان باشگاه تاتنهام دردیدار این تیم 

برابر برایتون که باپیروزی سه بر یک اسپرز همراه شد،نخستین گل خود 
را هفت ماه بعد از وضع حمل به ثمررساند.مورگان درماه نوامبر دردیدار 

تاتنهام برابرآرسنال یک پنالتی را ازدست داده بود اما این بار درکمال 
آرامش توپ را به گوشه سمت چپ دروازه برایتون فرستاد.

بهمنیار به اردوی تیم ملی کاراته دعوت شد
سارا بهمنیار- ملی پوش شایسته گیلان به اردوی تیم ملی کاراته بانوان 

دعوت شد. مدیر روابط عمومی هیئت کاراته استان گیلان اظهار کرد: 
مرحله جدید اردوی تیم ملی کاراته بانوان ایران از روزچهارشنبه 

هفته جاری- ۱۹ آذرماه در تهران برپا می شود که سارا بهمنیار نیز 
در این اردو حضور خواهد یافت.

اورانوس احمدی: مخالف حذف دورسوم لیگ برتر والیبال هستیم 
سرمربی تیم والیبال بانوان اکسون گفت: در هیئت استان تهران با باشگاه 

صحبت کردم، ما با حذف مرحله سوم مسابقات لیگ برتر مخالف هستیم 
چون یکی از بزرگترین مشکلات ما این است که در دور رفت مقابل تیم 

شورای شهر و شهرداری قزوین شکست خوردیم و امکان جبران این 
شکست در دور برگشت وجود داشت.

سرمربی تیم والیبال آذرباتری استعفا کرد
ساسان خداپرست- سرمربی تیم والیبال آذرباتری ارومیه به دلیل کسب 

نتایج ضعیف با این تیم در رقابت های لیگ برتر، با ارسال نامه ای 
از سمت خود استعفا کرد. تیم آذرباتری ارومیه امسال نخستین 

فصل حضورش در لیگ برتر را تجربه می کند که تنها با یک برد و 
چهار امتیاز فعلا در قعر جدول رقابت ها حضور دارد.

کتایون اشرف: به زودی لیگ برتر را آغاز می کنیم
نایب رئیس فدراسیون قایقرانی با بیان اینکه به زودی لیگ برتر را برگزار 

می کنیم، گفت: منتظرمجوز ستادمبارزه با کرونا هستیم و تا قبل ازآغاز 
سال جدید این مسابقات برپا می شود.کتایون اشرف اظهارکرد: به دنبال 

این هستیم تا هرچه سریع تر مسابقات لیگ برتر را برگزار کنیم 
منتهی باید ستاد مبارزه با کرونا مجوز برپایی این رقابت ها را صادرکند.

جردن باروز: دلم برای کشتی گرفتن در ایران تنگ شده است
نابغه آمریکایی کشتی جهان و دارنده ۵طلای جهان و المپیک باانتشار فیلم 

استقبال بی نظیر مردم کرمانشاه درجریان رقابت های جام جهانی۲۰۱۷، 
گفت: دلم برای رقابت در ایران تنگ شده است.جردن باروز دارنده ۵طلای 

جهان و المپیک زمانی که به همراه تیم ملی کشتی آزاد آمریکا به ایران 
سفر کرد بااستقبال بی نظیر مردم ایران و شهر کرمانشاه روبرو شد.

یوسف کرمی: چالش مربیگری در اروپا را دوست دارم
سرمربی باشگاه یاسترب کرواسی گفت: باوجود تفکرات آماتور بازیکنان باشگاه 

یاسترب، چالش مربیگری در این باشگاه را دوست دارم و درحال یادگیری 
تجربیات جدید هستم. کرمی درباره برگزاری هشتمین دوره مسابقات 

جام باشگاه های اروپا گفت: درحدود 20روز پیش تصمیم گرفته شد 
که این مسابقات برگزارشود و خداراشکر همه چیز خیلی عالی بود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

مصدومیت قایدی جدی نیست
دکتر مهدی سیاه پوش درباره وضعیت مهدی 
قایدی گفت: خوشبختانه و بعد از معاینات 
و MRI، مشخص  گرفته  تخصصی صورت 
شد که قایدی مشکل جدی ندارد و با دو روز 

استراحت، می تواند به تمرینات برگردد.

یزدانی آماده بازی مقابل شهر خودرو
سیاوش یزدانی با برطرف شدن مصدومیت خود 

از روزگذشته در تمرینات استقلال شرکت کرد. 
یزدانی بازیکن تیم فوتبال استقلال، حدود سه 
هفته پیش در جریان تمرینات این تیم، به 
علت آسیب دیدگی از ناحیه همسترینگ دچار 

مصدومیت شد. به همین دلیل این بازیکن چند 
بازی تیمش را در رقابت های لیگ برتر از دست داد.

گروسی:  استقلال ترسو بازی می کند
یک پیشکسوت تیم فوتبال استقلال می گوید 
آبی پوشان مقابل صنعت نفت آبادان با استرس 
فوتبال بازی کردند. گروسی افزود: استقلال در 
این بازی به یک گل بسنده کرده بود.آبی پوشان 

بعد از گل اول ترسو بازی کرد.

لوکاکو: یکی از پنج مهاجم برتر جهان هستم
مهاجم بلژیکی تیم فوتبال اینتر خودش را یکی 
از پنج مهاجم برتر جهان می داند و اعتقاد دارد 
که مقایسه شدنش با رونالدو نازاریو زود است.

اینتر و دی فری برای تمدید قرارداد به توافق 
رسیدند

باشگاه اینتر با مدافع هلندی اش برای تمدید 
قرارداد به توافق رسید و فقط مراحل اداری ثبت 

قرارداد جدید باقی مانده است.

مرحله یک هشتم نهایی مسابقات لیگ قهرمانان آسیا در 
منطقه شرق به پایان رسید و چهار تیم برتر در منطقه شرق 

آسیا هم مشخص شدند.
حالا در این مرحله از رقابت ها، تیم های اولسان هیوندای 
ویسل  چین،  از  گوان  بیجینگ  اف سی  جنوبی،  کره  از 
کوپه ژاپن و سوون سامسونگ کره جنوبی حضور دارند تا 
دو نماینده از کشور کره جنوبی و کشور های چین و ژاپن 
هرکدام یک نماینده در نیمه نهایی منطقه شرق آسیا حضور 
داشته باشند، حالا به مناسبت قرعه کشی این مرحله می 

خواهیم با چهار تیم برتر این منطفه آشنا شویم:
طبق قرعه، هر دو دیدار این مرحله، در روز پنجشنبه برگزار 
می شود، در دیدار اول که به عقیده ی عده ای از کارشناسان، 
فینال زودرس منطقه شرق خواهد بود، دو تیم بجینگ 
گوان چین و اولسان هیوندای کره جنوبی در ساعت ۱۳:۳۰ 
)به وقت تهران( به مصاف یکدیگر خواهند رفت، در دیگر 
دیدار این مرحله در ساعت ۱۷:۳۰ )به وقت تهران( دو تیم 
ویسل کوپه ژاپن و سوون سامسونگ کره جنوبی به مصاف 

یکیدیگر خواهند رفت.

بیجینگ گوان چین

شاگردان برونو جنسیو در بیجینگ گوان یکی از قدرتمندترین 

تیم های حال حاضر آسیا محسوب می شوند و با هزینه 
های هنگفتی که در این فصل از رقابت ها کردند، به دنبال 
کسب جام در این مسابقات هستند، تیم ۴۳ میلیون یورویی 
چینی در این مرحله کار بسیار دشواری در برابر نماینده کره 
جنوبی خواهند داشت، نایب قهرمان سوپر لیگ چین، تیم 
بیجینگ گوان، از داشتن ستاره هایی چون، فرناندو، رناتو 

آگوستو، گونزالو ویرا و ... بهره می برد.

اولسان هیوندای

مدعی اول قهرمانی این دوره از مسابقات لیگ قهرمانان 
آسیا، همین نماینده کره جنوبی است، اولسان با هدایت 
کیم دون هون، تیمی یکدست و قدرتمند را راهی مسابقات 
کرده است، قهرمان کی لیگ تیمی بسیار منسجم است و 
در نیمه نهایی به مصاف نماینده چین می رود، اولسان 
ارزش  دارد،  هم  خوبی  بسیار  خارجی  ستارگان  هیوندای 

نماینده مدعی کره، ۱۹ میلیون یورو است.

ویسل کوبه

تنها نماینده کشور ژاپن در این مرحله، در شرایطی که چندان 
رده  در  و  است  نداشته  ژاپن  در جی لیگ  عملکرد خوبی 
دوازدهم جدول رده بندی قرار دارد، اما در آسیا تیم خوبی را 
روانه مسابقات کرده و از شانس های اصلی صعود به فینال 
و قهرمانی در این رقابت ها است، آندرس اینیستا، توماس 
فرمالین و داگلاس ستاره های مطرح ویسل کوپه هستند، 
ویسل کوپه در این مرحله به مصاف سوون سامسونگ 

خواهد رفت.

سوون سامسونگ

آسیا،  شرق  نهایی  نیمه  در  جنوبی  کره  نماینده  دومین 

شگفتی ساز اول این رقابت ها است، شاگردان پارک که در 
کی لیگ برای بقا می جنگیدند، حالا دو گام تا فینال آسیا 
فاصله دارند، پیروزی بزرگ سامسونگ در برابر تیم مدعی 
یوکوهاما آنترس از اتفاقات عجیب و دور از ذهن این رقابت 
ها بود، حالا باید دید، سوون سامسونگ در برابر ویسل کوپه 
چه شرایطی خواهد داشت، ادامه شگفتی سازی یا پایان 

رویابافی...
باتوجه به دو دیدار نیمه نهایی منطقه شرق، شاید تنها یاران 
اینیستا در ویسل کوپه را یک فینالیست تقریبا قطعی منطقه 
شرق دانست، اما دیدار بیجینگ گوان و اولسان هیوندای 
می تواند، جذابترین دیدار این فصل از رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا شود و حدس زدن پیروز این دیدار کار بسیار 

دشواری است.
حریف  تیم  چهار  این  از  یک  کدام  دید  باید  نهایت  در 
پرسپولیس در مرحله فینال لیگ قهرمانان خواهد شد، کره، 
چین یا ژاپن، فینالی که در روز ۲۹ آذر ماه در استادیوم 

الجنوب در قطر برگزار می شود.

ذره بین

آشنایی با چهار قدرت منطقه شرق؛

از چینی های میلیون یورویی، تا هیوندای و یاران اینیستا

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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جهان فوتبال

»سمانه خوشقدم« مطرح کرد:

تلاش برای کسب سهمیه

در 66 سالگی؛

سرمربی سابق تیم ملی آرژانتین درگذشت

سرمربی تیم ملی کاراته بانوان گفت: ملی پوشان بعد از ۹ماه 
تعطیلی تمرینات دوباره در قالب یک تیم جمع خواهند شد 
و هر سه آنها از انگیزه کافی برخوردار و تشنه تمرین و مسابقه 

هستند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تسنیم،، سمانه خوشقدم در 
خصوص برگزاری نخستین مرحله اردوی تیم کاراته بانوان اظهار 
کرد: نخستین اردوی تیم ملی در سال جاری از روزچهارشنبه- 
19آذرماه در محل مجموعه ورزشی دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
علوم تحقیقات به همت دکتر لشگری استارت خواهد خورد. 

برای این مرحله از اردو حضور 5کاراته کا قطعی شده است.
وی تصریح کرد: روز چهارشنبه ورود ملی پوشان به اردو خواهد 
بود و قرار است در ابتدا از همه اعضای تیم تست کرونا گرفته 
تیم  اعضای  نتیجه تست همه  پنجشنبه  روز  تا  اگر  شود. 
مشخص و منفی باشد، تمرینات را از بعد ازظهر روزپنجشنبه- 
ادامه خواهد  اردو 12روزه  این  و  کرد  آغاز خواهیم  20آذرماه 
داشت. این اردو اولین اردوی ما بعد از 9ماه تعطیلی تمرینات 
خواهد بود، البته با وجودی تعطیلی اردوها نیز ملی پوشان 

تحت نظارت کادرفنی تمرین داشتند.
با  این مدت  بانوان خاطر نشان کرد: در  سرمربی تیم ملی 
هماهنگی کادرفنی و مربیان باشگاهی بچه ها، مسائل تمرینی 
برنامه  است.  شده  انجام  باشگاهی  مربیان  نظر  زیر  کاراته 
بدنسازی نیز از سوی مربی بدنساز تیم ملی به بچه ها داده 
از اردوهای تیم ملی  شده بود، اما قطعا هیچ چیزی بهتر 
نیست. در اردوهای تیم ملی ما می توانیم به صورت منسجم 
برنامه های خود را تا زمان برگزاری مسابقات کاراته وان مراکش 

در فروردین ماه 1400 انجام بدهیم.
خوشقدم در خصوص شرایط ملی پوشان در مسیر کسب سهمیه 
المپیک گفت: سهمیه المپیک حمیده عباسعلی قطعی شده 
است، اما ما باید برای کسب سهیمه دو دختر دیگر کاراته ایران 
نهایت تلاش خود را انجام بدهیم. هدف ما قطعی نگه داشتن 
سهمیه المپیک سارا بهمنیار در مسابقات مراکش است و 
تلاش خواهیم کرد رزیتا علیپور را به جایگاه چهارم رنکینگ 

المپیک برسانیم.
وی در خصوص اینکه قرار بود در دور جدید تمرینات تیم 
ملی کاراته بانوان مربی جدیدی به کادرفنی اضافه شود، گفت: 
صحبت بود به کادرفنی نفری اضافه شود تا در مسائل فنی به 
من کمک کند، اما در حال حاضر این اتفاق نیفتاده است و در 

این اردو مربی جدیدی اضافه نخواهد شد.
سرمربی تیم ملی کاراته بانوان در خصوص شرایط حمیده 
عباسعلی برای حضور در اردوی تیم ملی عنوان کرد: خدا را 
شکر شرایط خوبی برای عباسعلی فراهم شده است. با تعویق 
المپیک روند درمانی او به صورت طبیعی و به دور از استرس 
پیگیری شد. در حال حاضر عباسعلی مشکل خاصی ندارد و 

می تواند تمرینات خود را شروع خواهد کند.
خوشقدم با اشاره به انگیزه ملی پوشان برای شروع تمرینات 
گفت: ملی پوشان ما بعد از 9ماه تعطیلی تمرینات دوباره در 
قالب یک تیم جمع خواهند شد و هر سه آن ها از انگیزه کافی 
برخوردار و تشنه تمرین و مسابقه هستند. مسابقه مراکش 
نیز به خاطر برگزاری پس از حدود یک سال و چندماه وقفه 
می تواند رویداد دیگری باشد. بازیکنان در این مدت فرصت 
داشتند تا کاملاً نقاط ضعف خود را برطرف و نقاط قوت را 

تقویت کنند.
وی در پایان گفت: با توجه به ارتباط با مربیان دیگر کشورها 
اکثر تیم ها شرایط مانندی ما داشتند و نگرانی از کرونا باعث 
شده است تا آنها نیز نتوانند به صورت منسجم تمرینات داشته 
باشند. البته برخی کشورها نیز اردوهایی مشترکی برگزار کردند 
و ما نیز در زمان مناسبی تمرینات خود را شروع خواهیم کرد 
و اردوها تا مسابقات مراکش تداوم خواهد داشت. کادرفنی و 
بازیکنان از انگیزه زیادی برای شروع دوباره مسابقات و کسب 

افتخار  برای مردم برخوردار هستند.

الخاندرو سابه یا، سرمربی تیم ملی آرژانتین در جام جهانی 
2014 درگذشت.

مردم آرژانتین تنها چند روز بعد از درگشت مارادونا حالا 
شاهد فوت یکی دیگر از بزرگان فوتبال کشور خود هستند و 
الخاندرو سایه با نیز امروز جان خود را از دست داد. الخاندرو 
سابه  یا 66 ساله در ماه های اخیر درگیر بیماری قلبی بود و 
البته به نظر می رسید در این مدت در حال بهبودی و طی 
کردن دوران نقاهت است. اما از یک هفته قبل حال او رو به 

وخامت گرایید و دوباره در بیمارستان بستری شد.
 رادیو فونیکا امروز مدعی شد سابه یا دیگر قادر به تنفس 
آسان نیست و فقط از طریق لوله و دستگاه نفس می کشد. 
عارضه  دچار  کلینیک  در  درمان  او حین  امروز  نهایت  در 
تنفسی  شدیدی شده و تلاش گروه پزشکی برای درمان او 
بی نتیحه ماند تا فوتبال آرژانتین شاهد درگذشت الخاندرو 

سابه  یا باشد.
الخاندرو سایه با که فقط 66 سال داشت، پس از جام جهانی 
2014 از هدایت تیم ملی آرژانتین کناره گیری کرد و گفته 

می شود یکی از دلایل این تصمیم اوضاع نه چندان خوب 
سلامتی او بوده است.

تیم  هدایت   2011 تا   2009 سال  از  یا  سابه   الخاندرو   
استودیانتس آرژلانتین را بر عهده گرفت و در این سال بود 
که به سمت هدایت تیم ملی کشورش منصوب شد. آلبی 
را  درخشانی  روزهای  یا  الخاندرو سابه   با هدایت  سلسته 
سپری کرده و در جام جهانی 2014 و در خاک برزیل بعد از 
24 سال دوباره به فینال جام جهانی راه یافت. اما دوباره این 
آلمان بود که سد راه آرژانتینی ها شد و در نهایت الخاندرو 
سابه  یا و لیونل مسی به مقام نایب قهرمانی بسنده کردند.

البته در آستانه دیدار فینال سایه با اظهار داشت که صرف 
نظر از هر نتیجه ای، او پس از دیدار مقابل آلمان از این 
شغل که تقریبا سه سال به طول انجامیده کنار می رود. 
سایه با در نهایت در 30 ژوئیه 2014 رسما استعفا داد. در کل 
این سرمربی در 40 بازی هدایت تیم ملی آرژانتین را بر عهده 
داشت که 25 پیروزی، 10 تساوی و پنج شکست حاصل کار 

سایه با روی نیمکت آلبی سلسته بود.

حرف آخر

اثر گذار و  از حدود 5 سال کار  رضا گل محمدی بعد 
عاشقانه در ورزش استان تهران که به اندازه پنج کشور 
حاشیه خلیج فارس جمعیت و وسعت و دردسر دارد بی 
سروصدا راس ساعت مقرر بازنشسته شد! تا یک مدیر دیگر 

از جنس ورزش جانشین وی شود.
تا اینجا باید ورزشی ها خداراشکر کنند که جانشین گل 
محمدی از چسبیده ها و رانده و مانده های سایر بخش 
ها نیامد و نصرالله پریچهره یک مدیر باتجربه و کمی جوان 
تر از گل محمدی و از جنس مدیریت ورزش است که او 
نیز همانند گل محمدی قبل از تهران در استانی بزرگ و 
حساس و قهرمان خیز مثل مازندران مدیریت کرده است.

زبان ورزش و ارتباط با همکاران و ورزشی ها و رسانه 
ها و مردم را بلد است و نیاز نیست با ذره بین نامش را 
جست وجو کنیم که ببینیم از طبله کدام عطار در آمده 
است. بنابراین ورزش تهران دچار تلاطم نمی شود و به 
جز جابجایی های حزیی بعید است مسیر عوض شود 
و طبعا پرچهره باید خوشحال باشد که تهران را زمانی در 
دست گرفت که گل محمدی 5 سال همه چاله چوله ها 
و نابسامانی های مدیران جورواجور و بعضا مورد دار! را تا 
حدودی هموار کرد... تهران که در المپیاد چندسال پیش 
رفته بود در رده های چندم بار دیگر همان تهران مقتدری 
شد که باید در رده بندی المپیاد تهران را جدا کنیم و بعد 

رده بندی اول تا سوم را مشخص کنند.
این یعنی کاری زیربنایی چون المپیادهای اخیر در رده 
های نوجوانان و جوانان پسر و دختر انجام شد و میوه 
های بخش قهرمانی تهران یعنی استان تهران بزودی آماده 
بهره برداری  می شود و این یک جهش بزرگ است که 
یقینا سایر مدیرانی مثل گرشاسبی هم نقش داشتند ولی 
همدلی و وحدت و هدفمندی که گل محمدی با مدیران 

حوزه ها و شهرستان ها داشت این نهال را به ثمر رساند.
در زیر ساخت ها فضاهای بسیاری نیمه کاره رها شده  
بود.. خیلی از ورزشگاه ها را به بهانه بخش خصوصی بذل و 
بخشش کرده بودند و مخروبه ای تحویل دادند و جالبه که 

اجاره ای که باید صرف توسعه و نگهداری همان فضاها 
می شد کفاف حقوق پرسنل و شکایات پیمانکاران و... 
نشد و گل محمدی هم در شرایط سخت اقتصادی انصافا 
توانست با همان روحیه تعامل و همدلی با نهادها و 
بخش های مختلف این خرابه ها را به آبادانی برساند و در 
کنار آن؛ چند مجموعه بزرگ را در شهرهای استان تکمیل 

کرد و به بهره برداری رساند.
نه اینکه بخواهیم گل محمدی را ناجی همه نارسایی ها 
بدانیم اما فردی که کار بلد باشد و عاشق کار و اهل تعامل 
و دنبال منافع شخصی و دوربین و مصاحبه و... این ها 
نباشد ثمره و میوه عملکردش باید شیرین و کم عیب 
از کار در آید ضمن اینکه  مدیران میانی و کارکنان و 
ورزشی ها هم همراهی می کنند و نتیجه این می شود 
که پس از دوران درخشان زنده یاد خطیب که 15 سال 
یادگاری های زیادی در ورزش تهران برجای گذاشت )هر 
چند هنوز هم تهران شبیه پایتخت مازندران است!( ولی 
کاری که خطیب شروع کرد را می توان به جرات اذعان کرد 

که گل محمدی آن را تکمیل کرد.
یک گلایه از وزارت ورزش و کمیته المپیک همینجا 
داشته باشیم که چرا برای گل محمدی که سی و اندی 
سال در تهران و کرج کار اثر گذار و سازنده  کرد یک مراسم 
به نشانه قدردانی نگذاشتند تا خستگی به تن وی نماند 
هرچند همکارانش و مدیران حوزه ها و شهرستانها سنگ 
تمام گذاشتند ولی انتظار از تشکیلات بالادستی فراتر از 

این حرفهاست.
یقینا قانون من در آوردی بازنشستگی از شرایط  مدیریت 
های ورزشی به خصوص فدراسیون ها به زودی برداشته 
خواهد شد چرا که برای  مدیرانی مثل گل محمدی  سال 
ها هزینه شده تا با تجربیات ارزشمندی رسیده اند و حیف 
نیست حالا که بهترین زمان بهره دهی آن هاست بگویند 

بفرمایید منزل تا جوان ها بیایند!؟ 
ورزش  با  مرتبط  جوان  و  تحصیلکرده  مدیران  کاش 
جایگزین شوند که شوربختانه به این بهانه ورزش را از 
ورزشی ها کم کم می گیرند و به واپس خورده های سایر 

بخش ها و اعوان و انصار خود می دهند.
در هر حال با شناختی که از جناب پرچهره داریم آینده 
ورزش تهران روشن است و ارکان مدیریتی حوزه ها مثل 
شمال شرق با جعفر  زرنگار، شمال غرب با علی ایلکا، جنوب 
شرق، شمیران و... مدیرانی کاربلد و پخته و تحصیلکرده 
همانند بهروز جعفری، نادر شاملو و... می توانند همچنان 

بازوان توانمندی برای اداره کل ورزش تهران باشند.

کار بزرگ رضا گل محمدی؛ 

پریچهره هم از جنس ورزش است

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار


